
MJESNI ODBOR RABAC 
BROJ: 15/2018-MM 
Rabac, 10. listopada 2018.godine 
 

Z A P I S N I K 
 
sa sjednice VMO Rabac održane 10. listopada 2018. g. u Klubu umirovljenika 
Rabac, sa početkom u 18,00 sati. 
 
Nazočni:  -   od VMO Rabac 

- Miljenko Miškulin, predsjednik  
- Remiđo Smoković, član  
- Smiljan Popov, član  
- Aleksandar Ilijević, član         

 
- od vijećnika Grada Labina 
- Jasminka Radolović 
- Đulijano Kos 

 
- građani Rapca koji su se odazvali pozivu VMO Rabac 

 
DNEVNI RED 

 
1. Savjetovanje sa građanima Rapca radi utvrđivanja Konačne liste prioritetnih 

aktivnosti na području MO Rabac koje će se uvrstiti u prijedlog proračuna 
Grada Labina za 2019. godinu.  

2. Razno. 
 
AD 1.  

Predsjednik MO Rabac pozdravlja nazočne i izražava zadovoljstvo što je poziv 
izazvao ovakav odjek među građanima Rapca. 
 

Upoznaje prisutne sa svim dosadašnjim aktivnostima koje je Vijeće MO Rabac 
poduzelo u vezi pripreme izrade prijedloga proračuna Grada Labina za 2019. godinu:  

- održan je sastanak sa predstavnicima upravnih tijela Grada Labina  
9. kolovoza 2018. godine na kojem je predočen prijedlog neophodnih aktivnosti i 
zahvata radi poboljšanja kvalitete stanovanja i uređenja područja mjesnog odbora, 

- Zapisnik sa sastanka je zajedno sa  Prijedlogom  VMO Rabac objavljen  
na oglasnoj ploči MO Rabac s ciljem informiranja građana, 

- Zapisnik sa Prijedlogom VMO Rabac objavljen je također i na mrežnim  
stranicama Grada Labina. 
 

Nadalje navodi da je cilj današnjeg zbora građana utvrditi konačnu listu 
prioritetnih zahvata i aktivnosti za realizaciju kojih je potrebno osigurati sredstva u 
Proračunu Grada Labina za 2019. godinu.   

 
Predsjednik zatim izlaže i obrazlaže pojedinačno svaku točku iz spomenutog  

Prijedloga VMO:  
1. Prijevoz školske djece iz Rapca u Labin. 
2. Izgradnja - nastavak gradnje pješačke staze do Gornjeg Rapca. 



3. Rasvjeta do Gornjeg Rapca. 
4. Rekonstrukcija javnog sanitarnog čvora. 
5. Parkirališta: 

- uzduž prometnice od raskrižja St. Andrea do Jadranske ulice, 
- uzduž „bijele“ ceste na ulazu u park „Prohaska“, 
- uzduž ulice Slobode od zadnjih obiteljskih kuća do raskrižja  St, 

Andrea, 
- uzduž Jadranske ulice od ul. Slobode do dječjeg vrtića, 
- parkiralište ispod postojećeg parkirališta kod groblja i 
- u uvali nasuprot bivše benzinske pumpe. 

6. Parkiralište na rivi ukinuti, a rampu kod samoposluge Jedinstva ukloniti. 
7. Stepenište od ul. Slobode do hotela Primorje – građevinski, rasvjeta, 

rukohvati i odmorišta, šumu očistiti i parkovno urediti. 
8. Ulica Slobode: 

- zabraniti, onemogućiti parkiranje uzduž cijele ulice Slobode, 
- odvodnja oborinske vode, 
- raskrižje ul. Slobode ul. Martinuzzi kod škole, 
- raskrižje St. Andrea  i 
- nogostup uzduž cijele ulice uključujući i „rampe“ za invalidne osobe. 

9. Nogostup od hotela „Anfora“ do Obale Maršala Tita: 
- obnoviti nogostup, rasvjetu, prometne i druge znakove, 
- omogućiti pristup ambulanti, banci, ..... i sl.,  i  invalidnim osobama, 
- osmisliti – parkovno urediti prostor ispod i iznad samoposluge Jedinstvo, 
- kontejnere za komunalni otpad ukloniti, prostorno i tehnološki drugačije 

osmisliti. 
10.  Raspisati urbanističkoarhitektonski natječaj za centar Rapca. 
11.  Višeetažno parkiralište sa trgovačkom i ugostiteljskom   ponudom na prostoru 

iznad hotel „Anfora“ – vlasnički i drugi odnosi glede mogučnosti raspisivanja 
javnog natječaja. 

12.  Realizacija odluke Gradskog vijeća Grada Labina iz srpnja 2017. godine  o 
izradi terminskih planova za kapitalne projekte za područje MO Rabac 

1. CESTA RABAC – GORNJI RABAC – LABIN 
2. PJEŠAČKO BICIKLISTIČKA STAZA RABAC – PRTLOG 

 
Nakon svog izlaganja, predsjednik je pozvao građane da se uključe u raspravu 

i izraze svoja mišljenja i istaknu prijedloge. 
 

U diskusiji u koju su se uključili građani - gospodin Željko Brenčić, gospodin 
Romano Černjul, gospodin Filipović, gospodin Radičanin, gospodin Alen Stucin, 
gospođa Marija Škopac, gospođa Ljerka Lisica, gospođa Nevina Miškulin i  gospođa 
Jasminka Radolović –  istaknuti su slijedeći prijedlozi i mišljenja:   

 
1. Potreba da se iz sigurnosnih razloga ogradi  i uredi prostor dječjeg vrtića. 
2. Potreba ulaganja u opremanje i cjelokupnu obnovu školske zgrade zbog  

evidentne dotrajalosti kao i u uređenje njezinog okoliša. 
3. Zatraženo je da se hitno zabrani korištenje ulica u Gornjem Rapcu  kao  

biciklističke staze zbog velike opasnosti za sigurnost građana. 
4. Zatraženo je da se napokon izgradi stepenište  između Lošinjske i Creske  

ulice. 
5. Ukazano je na očigledan disbalans u uređenosti zona Maslinica i Giradella  



u odnosu na centar Rapca i njegov stambeni dio, a nastao je kao posljedica  
dugogodišnjeg ne ulaganja u infrastrukturne projekte koji su utemeljeni prije svega na 
stvarnim potrebama Rapca kao turističke destinacije, a ne samo stanovnika Rapca. S 
tim u vezi je posebno istaknuto kako se u Rapcu ostvaruju značajna financijska 
sredstva od kojih se Rapcu vraćaju samo „mrvice“.   

6. Izraženo je mišljenje kako bi Rapčani trebali početi razmišljati i o izdvajanju  
iz Grada Labina zbog sustavnog zanemarivanja Rapca kao naselja u cjelini.    

 
Nakon završene diskusije pristupilo se izjašnjavanju o datim prijedlozima i 

zaključeno je slijedeće: 
 
- Jednoglasno su prihvaćeni svi prijedlozi VMO Rabac kao i svi  

prijedlozi koje su dodatno istaknuli nazočni građani Rapca. 
   

 
 
Dovršeno u 19:15 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodio Remiđo Smoković                                        
 

 
 PREDSJEDNIK 

         Miljenko Miškulin  v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dostaviti: 
 

1. Gradu Labinu 
- UO za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i opće poslove 
- UO za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom 
- UO za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju 

 
Objaviti: 
 

1. na Oglasnoj ploči Mjesnog odbora Rabac 
 

 
 


